
سینمــا
داوری آثار ۲ دوره اخیر فیلم فجر 
دبیر چهاردهمین جشن منتقدان و نویسندگان 
آثار سینمایی ایران درباره آثاری که قرارست در 
این دوره مورد داوری قرار بگیرند، توضیحاتی 
را ارائه داد. جعفر گودرزی درباره آثاری که 
قرار است در دوره چهاردهم مورد داوری قرار 
بگیرند، بیان کرد: سال ۹۹ جشن بزرگ منتقدان 
و نویسندگان سینمایی ایران در حالی به دلیل 
شیوع  کرونا برگزار نشد که قرارمان این بود که 
اکران سالانه سینما را در داوری مان مدنظر قرار 
دهیم و از داوری فیلم های جشنواره فیلم فجر 
فاصله بگیریم اما به دلیل شیوع کرونا و تعطیلی 
اکران و سینماها این مهم نمی توانست همه جانبه 
صورت بگیرد. گودرزی عنوان کرد: لذا در این 
دوره قرار است فیلم های حاضر در سی وهشتمین 
 و  سی ونهمین دوره جشنواره ملی فیلم فجر که 
سال ۹۸ و ۹۹ برگزار شدند و همچنین آثار ایرانی 
حاضر در سی وهفتمین و سی وهشتمین جشنواره 
جهانی فیلم فجر که در سال های ۹۸ و ۱۴۰۰ برگزار 
شدند، مورد داوری قرار بگیرند. به گفته وی، از دوره 
بعدی جشن، معیار داوری، یک سال اکران سینمای 
ایران خواهد بود. دبیر چهاردهمین جشن بزرگ 
منتقدان و نویسندگان سینمایی ایران در پایان 
یادآور شد: اعضای انجمن منتقدان داوری آثار این 
دوره را برعهده دارند و پس از جمع بندی آرا نتایج 
اعلام خواهد شد. این دوره از جشن با تحولاتی در 
ساختار و در مسیر پویاتر شدن و تاثیرگذارترشدن بر 
جریان سینمایی کشور برگزار می شود. جدیدترین 
خبرها و همچنین فراخوان چهاردهمین جشن 
بزرگ منتقدان و نویسندگان سینمایی متعاقبا 
اطلاع رسانی می شود. دوره سیزدهم این جشن 
بهمن ماه سال ۹۸ برگزار شد و وقفه بین ۲ دوره 
نیز به دلیل شیوع بیماری کرونا و منع و محدودیت 

برپایی بسیاری از رویدادها بوده است.

کوتــاه 
معرفی بازیگران »کمپانی مرگ« 
و  نوشته  نمایش »کمپانی مرگ«  بازیگران 
کارگردانی امیررضا ملکی معرفی شدند. نمایش 
»کمپانی مرگ« نوشته و کارگردانی امیررضا ملکی 
که این روزها برای اجرا در پردیس تئاتر شهرزاد 
آماده می شود بازیگران خود را معرفی کرد. »کمپانی 
مرگ« با نقش آفرینی امیرعلی آلوسی، الهام احمدی، 
کیوان احمدی، نوید احمدزاده، رضا بابایی، دنیا 
خوشنو، نسیم سروش، امیر شیخ زاده، علی غفاری و 
نیوشا رضوانی آخرین مراحل تمرین برای بازبینی را 
پشت سر می گذارد. این نمایش که برگزیده جشنواره 
تئاتر استان البرز در سال ۹۸ بود و اجرای عمومی اش 
نیز به دلیل شیوع کرونا متوقف شده بود این بار با 
تهیه کنندگی سجاد افشاریان برای اجرا در سالن 

شهرزاد آماده می شود.

تهیه کننده سریال »نیسان آبی«، از 
سرگیری تصویربرداری این سریال را با 
توجه به بهبودی مهران غفوریان، خبر داد. 
احسان ظلی پور با اعلام اینکه با بهبود حال 
مهران غفوریان تصویربرداری بخش های 
باقیمانده این سریال از سر گرفته می شود، 
عنوان کرد: شنبه ۲۹ آبانماه  ادامه 
تصویربرداری سریال »نیسان آبی« را 
شروع می کنیم.  ظلی پور افزود: کل سریال 
۲۰ قسمت است و حدودا دو تا سه هفته 
از کار باقی مانده است. مهران غفوریان 
که در سریال »نیسان آبی« بازی داشت 
دچار حمله قلبی شد. این بازیگر تحت 
عمل جراحی قرار گرفت که موفقیت آمیز 
بوده و اکنون ادامه سریال »نیسان آبی« را 

بازی می کند.

 »غفوریان« به 
»نیسان آبی« برگشت

پیشکسوت  هنرمند  فیاضی،  رضا 
کشورمان که صبح سه شنبه، ۲۵ آبانماه 
براثر ابتلا به کرونا در بیمارستان بستری 
شده بود، از بیمارستان مرخص شد. این 
هنرمند از بهبود شرایط جسمی اش خبر 
داد و گفت: خداراشکر حالم بهتر است. 
حدود ۳۰ درصد از ریه هایم درگیر شده بود 
که چند روز در بیمارستان بستری بودم و 
شکرخدا بهتر و با نظر پزشک از بیمارستان 
مرخص شدم. رضا فیاضی درباره ادامه 
فعالیتش در حوزه فیلمسازی خاطرنشان 
کرد: دو هفته از دوره نقاهت بنده می گذرد 
ولی با نظر پزشکم باید به مدت یک هفته 

در منزل استراحت کنم.

»فیاضی« از بیمارستان 
مرخص شد

خبـــر
معرفی ۱۰۰ نویسنده در شهر تهران

مدیرعامل خانه کتاب و ادبیات با اشاره به نمایش بیش 
از دوهزار کتاب از ۱۰۰ نفر از نویسندگان ایران در بیش از 
۶۰۰ تابلو شهری و عرشه پل در سطح شهر تهران گفت: این 
شروع اقداماتی است تا شهر به فضایی زیبا، فرهنگی و مفتخر 
به نویسندگان حوزه های مختلف تبدیل شود. علی  رمضانی 
)مدیرعامل خانه کتاب و ادبیات ایران و دبیر بیست ونهمین 
دوره »هفته کتاب« جمهوری اسلامی ایران( در نشست معاون 
امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با خبرنگاران حوزه 
کتاب که در روز ۲۷ آبان ۱۴۰۰ برگزار شد، با اعلام خبر آغاز 
طرح »پاییزه کتاب ۱۴۰۰« از ۲۹ آبان، گفت: هم اکنون بیش 
از ۹۷۰ کتابفروشی در سراسر کشور عضو این طرح شده اند. به 
کتابفروشی هایی که در خارج از مراکز استان ها قرار دارند، اعتبار 
بیشتری اختصاص داده ایم و علاوه بر این تلاش کردیم در ۱۰۰ 
شهر از مناطق کمتر برخوردار کتاب فروشی هایی را فعال کنیم و 
اعتبار بیشتری برای آنها درنظر بگیریم. او افزود: مجموع اعتبار 
طرح »پاییزه« کمتر از طرح تابستانه کتاب ۱۴۰۰ نیست اما نحوه 
توزیع آن متفاوت است. نحوه توزیع یارانه ها تغییر کرده است و 
تلاش کردیم یارانه ها به سمت مناطقی برود که تاکنون کمتر 
از این یارانه ها استفاده کرده اند. مدیرعامل خانه کتاب و ادبیات 
ایران درباره برپایی نمایشگاه کتاب در استان ها نیز اظهارکرد: بنا 
داریم بخش فروش و عرضه این نمایشگاه ها را به صورت مجازی 
برگزار کنیم. یکی از مهم ترین دلایل این اقدام، ایجاد عدالت 
در دسترسی به همه ناشران و توزیع یارانه های کتاب به همه 
اقشار  مردم است. او افزود: با همت ادارات کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان ها و خانه کتاب و ادبیات ایران، موضوع نشست ها 
و شور و شعف فرهنگی در استان ها و دیگر مواردی که تا به الان 
بخش جنبی بوده است ، تبدیل به بخش اصلی  می شود. به این 
صورت به جای درگیرشدن در یک فعالیت اجرایی طاقت فرسا، 
بخش های جنبی را به بخش های اصلی تبدیل می کنیم. مانند 
نشست رونمایی، بحث و بررسی در مورد کتاب،  تبلیغات محیطی 
و.... نمایشگاه مجازی کتاب استان اصفهان در نیمه دوم آذرماه 
برگزار می شود و تا پیش از برگزاری نمایشگاه مجازی کتاب 
تهران، نمایشگاه های استانی دیگری نیز در یکی از استان ها 
برگزار خواهد شد و به تدریج در این زمینه اطلاع رسانی خواهیم 
کرد. دبیر بیست ونهمین دوره »هفته کتاب« در ادامه با تقدیر از 
فعالیت های تمام رسانه ها و سازمان صداوسیما در هفته کتاب 
تصریح کرد: در این هفته اقدام بی نظیری در سطح شهر تهران 
انجام شد و بیش از دوهزار کتاب از ۱۰۰ نفر از نویسندگان 
کشورمان در بیش از ۶۰۰  تابلو شهری و عرشه پل  به نمایش 
عمومی گذاشته شد. تاکنون چنین اقدامی برای معرفی مفاخر 
اهل قلم و نویسندگان کشور انجام نگرفته بود. او افزود: معاون 
محترم امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی هم تاکید 
کردند ما باید در زمینه در دسترس بودن و در  برابر چشم بودن 
کتاب تلاش کنیم. کتاب مانند کالاهای دیگر نیست که فقط لازم 
باشد، بگوییم: کتاب بخوان؛ بلکه نیاز است کتاب خوب به مردم 

معارفه و ترویج شود تا به سمت آن بروند.
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رئیس سازمان سینمایی از پیگیری جدی و 
مذاکره با ستاد ملی مقابله با کرونا برای افزایش 
سهم مخاطبان و بلیت فروشی سالن های سینما 
خبر داد. به گزارش اداره کل روابط عمومی سازمان 
سینمایی، محمد خزاعی با اشاره به استقبال 
خوب مخاطبان از فیلم های روی پرده و افزایش 
ظرفیت بسیاری از مشاغل و صنوف و با اشاره 
به مطاله خانواده سینِما و مردم، گفت: بسیاری 
از مردم، مدیران سالن های سینما و صنوف 
تقاضا کردند تا با توجه به فروکش کردن کرونا 
در پی واکسیناسیون سراسری و پیرو استقبال 
مردم و خانواده ها از فیلم ها در روزهای اخیر 
شرایطی فراهم شود تا محدودیت سقف ظرفیت 
۵۰ درصدی برای بلیت فروشی در سالن های 

سینما برداشته شود و سینماداران بتوانند از 
همه ظرفیت خود استفاده کنند. وی ادامه داد: 
مدتی است که اغلب دورکاری ها به پایان رسیده 
و حتی دانش آموزان نیز به صورت پاره وقت به 
مدارس بازگشته اند و دانشگاه ها نیز از چندی دیگر 
پذیرای دانشجویان خواهند بود، سینماها از معدود 
اماکنی هستند که محدودیت ها در موردشان 
اعمال می شود. به گفته وی، در شرایط فعلی 
بسیاری از پروازها، رستوران ها، اتوبوس ها و… 
از ۱۰۰درصد ظرفیت هایشان استفاده می کنند، 
پس طبیعی است مانند بسیاری از مشاغل و 
کسب وکارها سینماداران هم حق خود بدانند 
که برای ظرفیت کامل سالن بلیت بفروشند 
و جبران مافات روزهای گذشته را بکنند. در 

حال حاضر هر سالن سینما می تواند تنها ۵۰ 
درصد ظرفیتش بلیت بفروشد. رئیس سازمان 
سینمایی اظهار کرد: به دنبال درخواست و مطالبه 
خانواده سینما، سینماداران و پخش کنندگان، 
در حال گفت وگو با وزارت بهداشت و درمان و 
آموزش پزشکی و مذاکره با ستاد ملی مقابله با 
کرونا هستیم تا درصورت امکان و مناسب بودن 
شرایط ظرفیت بلیت فروشی سالن های سینما با 
حفظ پروتکل های بهداشتی افزایش پیدا کند. 
وی در پایان ضمن اظهار امیدواری از تعامل و 
همکاری ستاد مقابله با کرونا در این زمینه گفت: 
بدیهی است سینماها تابع پروتکل های بهداشتی 
ستاد مقابله با کرونا خواهند بود و هر وقت تصمیم 

جدیدی اتخاذ شود بدان پایبند خواهند بود.

گــزارش
دستیار »کامالا هریس« استعفا می کند

منابع خبری از استعفای »اشلی  اتین« مسئول روابط عمومی 
»کامالا هریس« معاون رئیس جمهور آمریکا در پی اختلافات 
داخلی میان کارکنان دفتر هریس خبر دادند. یک مقام کاخ سفید 
از استعفای »اشلی اتین« مسئول روابط عمومی »کامالاهریس« 
معاون »جو بایدن« رئیس جمهور آمریکا خبر داد. این مقام کاخ 
سفید در گفت وگو با سی ان ان گفت: اشلی یک عضو مهم در تیم 
معاون رئیس جمهور است که بدون وقفه برای پیشبرد اهداف این 
دولت کار کرد. وی ماه دسامبر از سمتش استعفا خواهد کرد تا کار 
دیگری را دنبال کند. شبکه خبری سی ان ان در عین حال گزارش 
داد که اشخاص زیادی در تیم هریس قصد ترک منصب های خود 
را دارند. شبکه فاکس نیوز هم گزارش داد که اشلی اتین روز 
پنجشنبه استعفای خود را ارائه کرده است و هریس و تیمش هنوز 

جایگزینی برای وی پیدا نکرده اند.

افزایش شدید کرونا در آلمان
افزایش موارد مبتلایان به کرونا در آلمان باعث شده دولت 
این کشور دوباره وضعیت اضطراری ملی اعلام کند. وزیر 
بهداشت آلمان اعلام کرد که به دلیل افزایش شدید موارد ابتلا 
به ویروس کرونا در این کشور، وضعیت اضطراری ملی اعلام 
کرده است. مرگ ومیر روزانه ویروس کرونا در آلمان طی هفته 
اخیر بیشترین افزایش را در بیش از پنج ماه گذشته داشته و 
قانون گذاران این کشور در حال مباحثه درباره چگونگی مهار موج 
چهارم این همه گیری هستند. براساس گزارش بلومبرگ، با کمتر 
از ۷۰ درصد واکسیناسیون کامل در برابر این بیماری، بزرگترین 
اقتصاد اروپا از همتایان غربی مانند اسپانیا، ایتالیا و پرتغال عقب 
مانده و باعث شده آلمان با موج شیوع جدید مواجه شود. نرخ 
روزانه ابتلا در آلمان در حال شکستن رکوردهای ثبت شده در 
زمستان گذشته است، زمانی که جمعیت این کشور اروپایی عمدتا 

در برابر کرونا بی دفاع بودند.

»بایدن«  در عدم محبوبیت رکورد زد
نتایج یک نظرسنجی جدید نشان می دهد رضایت از عملکرد 
رئیس جمهور آمریکا بازهم در میان مردم این کشور کاهش یافته 
است. نتایج یک نظرسنجی جدید نشان داد رضایت از عملکرد 
»جوبایدن«، رئیس جمهور آمریکا باز هم در میان آمریکایی ها 
سقوط کرده است.  نتایج یک نظرسنجی جدید که دانشگاه 
کوینیپیاک پنجشنبه منتشر کرد نشان می دهد تنها ۳۶ درصد 
از شرکت کنندگان در نظرسنجی عملکرد بایدن را تایید و ۵۳ 
درصد دیگر آن را رد می کنند. طبق گزارش رسانه های آمریکا با 
آنکه در این نظرسنجی  هواداران حزب دموکرات از بایدن حمایت 
کرده و هواداران حزب جمهوری خواه نسبت به او نظرات منفی 
ابراز کرده اند میزان عدم رضایت در میان افرادی که خودشان را 
غیروابسته به این دو حزب معرفی می کنند ۵۶ درصد بوده است. 
رضایت از بایدن در نظرسنجی قبلی همین دانشگاه که ماه گذشته 
انجام شده بود ۳۸ درصد بود که به شدت نسبت به چند ماه اول 
ریاست جمهوری او افت کرده است. در چند ماه اول نزدیک به 
۶۰ درصد از آمریکایی از عملکرد بایدن ابراز رضایت کرده بودند. 

سازمان ملل:
 افغانستان در آستانه 

فاجعه بشری است
نماینــده ویژه سازمان ملل در امــور افغانستان 
هشدار داد، این کشور در آستانه یک فاجعه بشری 
قرار دارد و اقتصاد در حال فروپاشی آن نیز خطر 
افراط گرایی را افزایش می دهد. دبورا .لیونز، نماینده 
ویژه سازمان ملل در امور افغانستان گفت: سازمان ملل 
پیش بینی می کند که ۶۰ درصــد از جمعیت ۳۸ 
میلیونی افغانستان با سطوح بحــرانی گرسنگــی 
روبه رو هستند که این مسالــه در زمستان بــدتر 
هم می شود. تولید ناخالص داخــلی این کشور 
۴۰ درصد کاهش داشته است. این مقام سازمان ملل 
همچنین به شورای امنیت گفت که از بروز یک 
فاجعه بشری می توان جلوگیری کرد چون علت 
اصلی آن تحریم های اقتصادی علیه طالبان است که 
۱۵ اوت سالجاری میلادی و پس از خروج نیروهای 
آمریکایی از افغانستان کنترل کابل را به دست گرفت. 
این تحریم ها سیستم بانکی این کشور را فلج کرده و 
بر تمامی حوزه های اقتصادی افغانستان اثر گذاشته 
است. ذخایر ۹ میلیارد دلاری بانک مرکزی افغانستان 
که بیشتر آن در ایالات متحده نگهداری می شود، 
پس از فروپاشی دولت سابق کابل مسدود شده 
است. همچنین قرار بود افغانستان در ۲۳ اوت 
سال جاری میلادی به ۴۵۰ میلیون دلار از صندوق 
بین المللی پول دسترسی داشته باشد، اما صندوق 
بین المللی پول به دلیل فقدان شفافیت در مورد دولت 
جدید افغانستان، این امکان را از کابل سلب کرده 
است. لیونز همچنین افزود: فلج شدن بخش بانکی 
افغانستان باعث می شود تا سیستم مالی این کشور 
به تبادلات مالی غیررسمی و حساب نشده وارد شود. 
این روند تنها باعث تسهیل فعالیت تروریسم و قاچاق 
موادمخدر می شود که نخست بر خود افغانستان و 
بعد بر منطقه اثر می گذارد. وی ادامه داد: یک تحول 
منفی بزرگ، ناتوانی طالبان در جلوگیری از گسترش 
گروه داعش است که اکنون به نظر می رسد این مقام 
مسئول در سازمان ملل همچنین به جامعه بین الملل 
تاکید کرد تا راه هایی را برای تامین حمایت مالی از 
مردم افغان بیابید چون این افراد به شدت احساس 
می کنند که به واسطه شرایط پیش آمده کنار گذاشته 
و رها شده اند. ما باید برای سه یا چهار ماه آینده روی 
کمک به آسیب پذیرترین افغان ها در زمستان تمرکز 
کنیم. نماینده ویژه سازمان ملل در امور افغانستان 
افزود: جامعه بین المللی نیاز فوری به یافتن راهی برای 
حمایت مالی از کادردرمان در بیمارستان های دولتی، 
کارکنان در برنامه های امنیت غذایی و در نهایت به 
آموزگاران دارد تا دختران افغان بتوانند از حق خود 
برای آموزش و تحصیل بهره مند شوند. وی همچنین 
به اعضای شورای امنیت سازمان ملل اطمینان داد که 
سازمان ملل تمام تلاش خود را به کار خواهد گرفت 
تا اطمینان حاصل شود که بودجه در نظر گرفته شده 

توسط طالبان مورد سوءاستفاده قرار نگیرد. 

سرگئی ریابکوف معاون وزیر امورخارجه 
روسیه اعلام کرد که مسکو نگران استقرار 
موشک های میان برد و کوتاه برد در اروپاست. 
ریابکوف که مذاکره کننده ارشد هسته ای 
و موشکی روسیــه اســت روز جمعــه در 
گفت وگو با شبکه اول تلویزیونروسیه گفت: 
ما مسائل زیادی در مورد امکان استقرار 
موشک های کوتاه برد و میان برد در اروپا 
داریم. معاون وزیر امور خارجه روسیه از 
احتمال بروز بحران جدید در این عرصه 
خبر داد و ادامه داد: روسیه نگران آن است 
که آمریکا آستانه استفاده از سلاح اتمی را 
کاهش دهد و برای این منظور آماده می شود. 
پیمان منع موشک های هسته ای میان برد 
پیمانی است که در سال ۱۹۸۷میلادی  بین 
ایالات متحده آمریکا و اتحاد جماهیر شوروی 
سوسیالیستی )و پس از فروپاشی شوروی با 
روسیه( امضا شد. این پیمان در واشنگتن 

بین رئیس جمهوری ایالات متحده آمریکا 
رونالد ریگان و دبیر کل حزب کمونیست 
اتحاد جماهیر شوروی میخائیل گورباچف 
در ۸ دسامبر ۱۹۸۷ امضا شد.  مجلس 
سنای ایالات متحده آمریکا این پیمان را 
در ۲۷ مه ۱۹۸۸ )میلادی(  تصویب کرد. 

این پیمان در ۱ ژوئن ۱۹۸۸ اجرایی شد. 
پیمان منع موشک های هسته ای میان برد 
متعارف  و  هسته ای  موشک های  همه 
و سکوهای پرتاب آنها را تا فاصله ۵۰۰ تا 
۱۰۰۰ کیلومتر )کوتاه برد( و ۱۰۰۰ تا ۵۵۰۰ 
کیلومتر )میان برد( از میان برد. این پیمان، 

موشک های دریایی را پوشش نمی داد.  در 
مه ۱۹۹۱ )میلادی(، دو هزار و ۶۹۲ موشک 
نابود شد. به دنبال آن به مدت ۱۰ سال از 
سایت های هسته ای بازرسی شد. دونالد 
ترامپ در ۲۱ اکتبر ۲۰۱۸ ادعا کرد که 
به دلیل نقض مکرر این پیمان توسط روسیه، 
آمریکا از پیمان مذکور بیرون می آید و در یک 
فوریه ۲۰۱۹ )میلادی(  ایالات متحده به طور 
رسمی از این پیمان خارج شد.  روسیه نیز در 
روز بعد اقدام مشابه انجام داد. عرصه موشکی 
مهمترین مورد اختلاف میان روسیه و آمریکا 
و متحدان غربی این کشور در پیمان آتلانتیک 
شمالی )ناتو( است. سخنگوی وزارت خارجه 
روسیه نیز پیش تر  ضمن هشدار به آمریکا و 
انگلیس گفت که اقدام های واشنگتن و لندن 
برای ایجاد زرادخانه جدید موشک های کوتاه 
و میان برد و استقرار موشک در مناطق جدید 
درجهان، ازسوی روسیه بدون پاسخ نمی ماند.

معاون وزیر امورخارجه روسیه: 

روسیه نگران استقرار موشک های جدید در اروپاست

جهــــان 
کوتــاه

رئیس جمهور روسیه گفت که دیپلماسی این کشور باید در 
راستای مقابله با تلاش غرب برای یکجانبه گری و دیکته کردن 
خواسته هایش باشد. به گزارش فارس، »ولادیمیرپوتین« 
رئیس جمهور روسیه در سخنانی در ساختمان وزارت خارجه این 
کشور در خصوص سیاست  مسکو در قبال غرب و ناتو و همچنین 
تحولات منطقه ای به سخنرانی پرداخت. به نوشته روسیاالیوم، 
او اظهارکرد که ناتو در دریای سیاه تمامی مرزها را زیرپا گذاشته 
و هواپیماهای نظامی این سازمان در حالیکه حامل سلاح های 
خطرناک هستند در بیست کیلومتری مرز روسیه پرواز می کنند. 
به گفته پوتین، روسیه بارها نگرانی خود را از فعالیت های ناتو ابراز 
کرده و خطوط قرمز خود را یادآور شده است، اما مسکو احساس 

می کند که کشورهای غربی در قبال این هشدارها بسیار سطحی 
برخورد می کنند. با این وجود، رئیس جمهور روسیه گفت که 
هشدارهای این کشور در دوره اخیر، نتیجه داده و جهان غرب 
نگران شده است. پوتین سپس تاکید کرد که دیپلماسی روسیه 
باید در راستای مقابله با تلاش غرب برای یکجانبه نگری و تحمیل 
خود باشد و جهان غرب به طور یکجانبه و به راحتی توافقات 
گذشته را زیرپا می گذارد و با این حال مسکو خود را ملزم به 
همکاری به  رغم کاهش فرصت ها در این خصوص می داند. 
رئیس جمهور روسیه افزود: »ناتو تمامی سازوکارهای گفت و گو 
را از بین برده است و اقداماتش در نزدیکی مرزهایمان هرگز بدون 
پاسخ نخواهد ماند.« پوتین در خصوص بحران در غرب آسیا و 

سوریه تصریح کرد: روسیه باید به تلاش های خود برای بهبود 
روابط کشورهای عربی با دولت دمشق ادامه دهد. او همچنین به 
گفت و گوهای »آستانه« اشاره کرد و گفت که روسیه به همراه ایران 
و ترکیه در چارچوب این گفت وگوها روند سیاسی را در سوریه آغاز 
کرده است. رئیس جمهور روسیه با تاکید بر نقش این کشور در 
میانجی گری میان کشورهای غرب آسیا و منطقه افزود: تحولات 
در مرزهای جمهوری آذربایجان و ارمنستان هنوز به آرامش 

نرسیده و نقش دیپلماتیک روسیه در قفقاز افزایش یافته است.

نخســت وزیر ارمنستــان جمعــه طــی 
اظهاراتی در نشســت شــورای بین دولتی 
اوراسیا، جمهــوری آذربایجان را مسبب 
تنــش های اخیــر در مرز دو کشور خواند 
و از باکو انتقاد کرد. به گزارش ریانووستی، 
»نیکول .پاشینیان« نخست وزیرارمنستان 
جمعه در نشست شورای بین دولتی اوراسیا 

در ایروان، جمهوری آذربایجان را نسبت به 
ایجاد تنش در منطقه متهم کرد. وی در این 
رابطه گفت: ارمنستان با چالش هایی جدی 
مواجه اســت که امنیتش را تهدید می کند. 
منطقه مــا درگیر دور جدیدی از تشدید 
تنش هاست که متاسفانه منجر به تلفات 
انسانی بیشتر شد. آذربایجان مسئول این 

امر است که هدف از تحریکات نظامی باکو 
تضعیف تمامیت ارضی کشورمان و برهم 
زدن توافقاتی است که در ۹ نوامبر )۱۸ آبان( 
حاصل شد. چند وزارت دفاع ارمنستان در 
بیانیه ای اعلام کرد که ۶ نظامی این کشور 
در جریان درگیری های مرزی روز سه شنبه 
۱۶ نوامبر )۲۵ آبان( با نیروهای آذربایجان 

کشته شده اند. طی هفته اخیر درگیری های 
مرزی بین باکو و ارمنستان شدت گرفت و 
هر یک دیگری را متهم به تجاوز به خاک 
خود و استفاده از انواع سلاح های گرم در این 
تجاوزها، کرد که در همین زمینه و با وساطت 
مسکو، فعلا آتش بسی میان دو طرف برقرار 
شده است. »ماریا .زاخارووا« سخنگوی وزارت 
خارجه روسیه روز چهارشنبه اعلام کرد 
که برای جلوگیری از تنش ها، ارمنستان و 
جمهوری آذربایجان هرچه سریعتر حدود 

مرزی کشورشان را تعیین کنند.

نیکول پاشینیان:

»باکو« مسئول تنش های اخیر است

ولادیمیر پوتین: 

اقدام »ناتو« هرگز بی پاسخ نمی ماند

بازیگر نقش »سلمان« در سریال »نون .خ«  با 
بیان اینکه عید امسال فصل جدید این مجموعه 
ساخته نمی شود، ابراز امیدواری کرد که نوروز 
۱۴۰۲ »نون خ۴« ساخته شود. کاظم نوربخش 
که در هر سه فصل از »نون خ« سعید آقاخانی 
حضور پررنگی داشته است، درباره اینکه آیا در 
فصل جدید هم شخصیت »سلمان« را خواهیم 
دید؟ گفت: امسال که خبری از »نون خ« نیست 
و می دانم که عید امسال قطعا »نون خ« نخواهیم 
داشت اما ان شاءا... سال آینده برای نوروز این کار 
ساخته خواهد شد. اصلا خبر ندارم فیلمنامه 
را شروع کردند یا خیر، ولی قطعا ۱۰۰ درصد 
»سلمان« در سری چهارم هم حضور دارد اما 
چون هنوز فیلمنامه ای نوشته نشده نمی دانم 
قرار است به کدام سمت برود. باید ببینیم داستان 
چیست و در فصل جدید چه اتفاقاتی برای 
سلمان می افتد. وی سپس با بیان اینکه بازپخش 

مجموعه »نون خ« را از شبکه آی فیلم هرشب 
دنبال می کند، درباره همکاری اش با سعید 
آقاخانی )کارگردان سریال( توضیح داد: آرزوی 
هر کسی است که با سعید آقاخانی کار کند. 
خداراشکر که آرزوی من برآورده شد و در سه 
فصل از این مجموعه حضور داشتم. ان شاءا... 
در سری جدید هم هستم. در همین جا باید یک 
تشکر ویژه از آقایان مهدی فرجی، تهیه کننده 
سریال و سعید آقاخانی که واقعا برای دوستان 
کردستان و کرمانشاه سنگ تمام گذاشتند، 
داشته باشم. بازیگر سریال »نون خ« همچنین در 
پاسخ به اینکه چه شد به گروه آقاخانی پیوستید 
و با »نون خ« همراه شدید؟ خاطرنشان کرد: 
سعید آقاخانی همشهری بنده است و من در 
بچگی با ایشان در شهرستان مان کار تئاتر انجام 
داده بودم. ضمن اینکه آقای آقاخانی با برادر 
بزرگترم در تهران کار می کردند و از بچگی من 

هم در گروه تئاترشان بودم و با بازی من آشنایی 
داشتند؛ بنابراین برای »نون خ« در فصل اول 
تست دادم که بعدها نگویند چون همشهری اش 
بود او را در کارش آورد که خوشبختانه از میان 
۱۴۰۰ نفر در تستی که دادم قبول شدم و بعد 
انتخاب شدم. کاظم نوربخش همچنین از حضور 
در یک سریال طنز برای شبکه نمایش خانگی 
خبر داد و افزود: یک سریال شبکه نمایش خانگی 
که طنز اجتماعی است، پیشنهاد شده که قرار 
است از دهم آذرماه کارم را شروع کنم اما به دلیل 
اینکه هنوز قراردادم قطعی بسته نشده نمی توانم 
توضیح بیشتری بدهم. دو فیلم سینمایی هم 
داشتم به کارگردانی آقایان صلح میرزایی و 
کمال مقدم که به تازگی تمام شده اند. بازیگر 
نقش سلمان در »نون خ« در پایان از برگزیده 
شدنش در گروه نامزدهای بخش تلویزیون در 
بیست ویکمین جشن حافظ به عنوان بازیگر 
مرد خبر داد و اظهارکرد: روز یکشنبه این خبر 
اعلام شد و بنده به عنوان یکی از برگزیدگان 
بهترین بازیگر مرد کمدی در »نون خ ۲ و۳« 

انتخاب شدم.

کاظم نوربخش:

»سلمان« ۱۰۰ درصد در »نون .خ ۴« هست

محمد خزاعی خبر داد

پیگیری برای افزایش 
ظرفیت بلیت فروشی 

سینماها


